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Agendapunt  forumvergadering 22 januari 2019 

 

 TOEZEGGINGEN COLLEGE:  
STAND RAADSPERIODE 2018-2022 

bijgewerkt t/m december 2018 
 

 
 
 

Datum en soort 
vergadering 

Omschrijving toezegging Voortgang en termijn van afdoening 
 

Portefeuillehouder 

1.     

Forum Samenleving 5 
juni 2018 
 
 
 

Wethouder Lugthart zegt richting de heer Veerman (D66)  
toe terug te komen op motie Exploitatie sportvelden  
Hoekpolder met een feitenrelaas.  

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 

De gesprekken met Stichting Hoekpolder en de 
verenigingen van het complex zijn opgestart. De 
financiën worden gemeenschappelijk uitgezocht en het 
feitelijke (financiële) probleem in kaart gebracht.  
 
Termijn van afdoening: 
December 2018 
 

B. Lugthart 

2.     

Forum Samenleving 11 
september 2018 
 
 
 

Naar aanleiding van RA 1850 (van Missing Chapter raad 
van kinderen) vragen mw. v.d. Kooij (GL) en Jansen 
(PvdA) naar de mogelijkheden van een raad van kinderen 
in Rijswijk 
De burgemeester zal dit onderwerp een keer agenderen in 
het Presidium. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

Bezuijen 

3.     

Forum Stad 
2 oktober 2018 

dhr. De Vries (GL) vraagt hoe omgegaan wordt met een 
plotselinge stijging van de vraag sportvelden/locaties door 
veranderende trends in relatie tot de geprognotiseerde 
behoefte voorspelling uit het Sport behoefteonderzoek. 
 
Wethouder Lugthart zegt toe hierop schriftelijk te zullen 
antwoorden. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 

De gesprekken met de sportverenigingen worden 
opgestart in het eerste kwartaal 2019 om een vertaling 
te maken van het sportbehoefte onderzoek.  
 
Termijn van afdoening: 
Eerste kwartaal 2019 

Lugthart 

4.     
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Raad 
16 oktober 2018 

Mevrouw Kistemaker (Groenlinks) geeft aan dat o.a. in Den 
Haag vuurwerkvrije zones worden ingericht. Gaat Rijswijk 
dit voorbeeld volgen? 
 
De burgemeester antwoordt dat uitvraag is gedaan door de 
politie. Daaruit bleek dat er in Rijswijk geen aanleiding 
bestaat om vuurwerkvrije zones in te richten. Toegezegd 
wordt begin volgend jaar een enquête uit te zetten onder 
bewoners over het instellen van vuurwerkvrije zones. 

Voorstel: handhaven 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

burgemeester 

5.     

Forum Stad  
18 oktober 2018 
 
 
 
 
 
 
 

Bespreking keuzemogelijkheden Beatrixlaan 
 
Mevrouw Woudstra (D66) vraagt om de impact van een 
(lange) tunnel op het hele gebied inzichtelijk te maken en de 
raad hierover de beschikbare informatie te leveren. 
 
Wethouder Lugthart geeft aan dat deze onderzoeken zijn 
gedaan en zegt toe deze aan de raad beschikbaar te 
stellen.  

Voorstel: handhaven 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

Lugthart 

6.     

Forum samenleving 
18 oktober 2018 
 
 
 
 

Naar aanleiding van verzoek van mevr. Kames (RB) om 
een rooftassenverbod op te nemen in de APV zegt de heer 
Bezuijen toe dat hij hierop terug komt. Eventueel met een 
voorstel. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

Bezuijen 

       7.    

Forum samenleving 
4 december 2018 
 
 
 
 
 

n.a.v. Rapport Rekenkamer over Informatiebeleid en 
informatievoorziening verzoek om werksessie te 
organiseren voor raad om kaders vast te stellen 
informatiebeleid. Aan agendacommissie om datum vast te 
stellen. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang 
 
Termijn van afdoening 

Lugthart 

       8.    

Raad  
18 december 2018 

De heer Braam (BVR) stelt vragen over de onveilige 
verkeerssituatie rond de Prins Mauritsschool. 
 
Wordt de kruising Lindelaan/Kerklaan aangepakt 
(schoolzone)? en wanneer gaat u dit naar de school en 
omwonenden communiceren? 
 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening:  

Van de Laar 
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Wethouder Van de Laar zegt toe in januari ’19 overleg te 
voeren met de school over de te nemen passende 
maatregelen.  

9.    

Raad  
18 december 2018 

Mevrouw Bentvelzen vraagt wat nu de juiste cijfers zijn ten 
aanzien van de huisuitzettingen in Rijswijk. De corporaties 
gaven andere cijfers dan het Wmo team.  
 
Wethouder Van der Pol zegt toe de gegevens schriftelijk 
met de raad te zullen delen. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

Van der Pol 

10    

Raad 18 december 2018 De heer Ezinga (VVD) vraagt wanneer een actieplan volgt 
om de onveiligheid in het verkeer toekomstbestendig aan 
te pakken waarbij de burgers hun aangedragen zorgen ook 
daadwerkelijk zien worden opgepakt? 
 
Wethouder Lugthart zegt toe in het tweede kwartaal 2019 
te komen met een actieplan Verkeersveiligheid. 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

Lugthart 

11    

Raad 18 december 2018 Meerdere fracties verzoeken de burgemeester te bekijken 
of het invoeren van een bestuurlijke boete in de APV een 
goed middel is voor de aanpak van geconstateerde 
overtredingen in het openbaar gebied. 
 
De burgemeester zegt toe te onderzoeken wat de  
randvoorwaarden zijn voor het opnemen van de 
mogelijkheid tot het uitschrijven van een bestuurlijke boete 
en dit mee te nemen bij een komende herziening van de 
APV 

Voorstel: handhaven 
 
Voortgang: 
 
Termijn van afdoening: 

Bezuijen 

    

    


